
B-RM.0012.5.2019

    Protokół z posiedzenia Komisji

                 Finansowo- Budżetowej

         z dnia 30 stycznia 2019 r.               

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady Miejskiej,  w związku  z  skierowanymi  do
komisji uchwałami oraz planem pracy.
Prowadzący obrady: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1.Realizacja dochodów ze sprzedaży mienia gminy w 2018

2.Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
Czas trwania posiedzenia: 0:20 (14:45 do 15:05)
Frekwencja Radnych:

· Irena Owczarz

· Barbara Wszołek

· Zofia Bazańska

· Łukasz Wesołowski

· Jarosław Deleska

·Barbara Strzelecka

Kierownictwo Urz  ędu:  
Skarbnik- Bogusława Tanhojzer
Burmistrz ds. komunalnych- Elżbieta Dmitruk

Pozostałe osoby:
Anna Młodecka- Naczelnik Wydziału Gospodarki nieruchomościami

Ustalenia i Rozstrzygni  ęcia  

Pozytywnie zaopiniowano projekty 

Projekt Nr 4  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  Będzińskiego na realizację zadania

„Przebudowa drogi powiatowej 4700S- ul. Katowicka w Czeladzi”

M.Pawlik-  Witam Państwa serdecznie  na  posiedzeniu  komisji  Finansowo-Budżetowej,  witam kolegów i
koleżanki radnych, witam panią Skarbnik, panią Burmistrz,Naczelnik. Szanowni Państwo  mamy dziś  jeden
projekt uchwały oraz temat komisji  Realizacja dochodów ze sprzedaży mienia gminy w 2018 . Przejdziemy
do zaopiniowania projektu uchwały nr 4 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego
na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4700S- ul. Katowicka w Czeladzi”. Udzielenie pomocy
finansowej w kwocie 100.000 zł.



E.Dmitruk- nie wszyscy z państwa byli członkami Rady miasta, jesienią dostaliśmy propozycje z powiatu do
wspólnej realizacji zadania. Powiat wystąpił do nas z 2 propozycjami z zabezpieczeniem w naszym budżecie
100.000 zł na inwestycje przebudowy  ul. Katowickiej oraz 17.500 zł na inwestycje przed biblioteką na ul. 1
Maja, ta inwestycja już została wykonana. Mam nadzieje,  że niedługo dojdzie do spotkania ze Starostą
powiatowym i  spróbujemy wspólnie  znaleźć jakieś zadanie gdzie  te wolne środki  17.500 zł  moglibyśmy
wydatkować natomiast  te 100.000 zł jest związane z przebudową ul. Katowickiej, potwierdzamy to na co
Państwo  wyrazili  zgodę  jesienią,  te  pieniądze  mamy  zabezpieczone  i  chcemy  te  zadania  realizować
wspólnie tak jak realizowaliśmy ul. Nowpogońską.

M.Pawlik- te 100.000 zł to jest na przygotowanie projektu?

E.Dmitruk- nie sprecyzował tego powiat do końca. Rozumiem, że chcąc tą inwestycje przeprowadzić należy
zacząć od projektu. Czy ten projekt będzie, gdzie trzeba będzie zapłacić 200.000 zł lub mniejsza kwota
zobaczymy. Na razie potwierdzając dobrą wole do wspólnej realizacji tego przedsięwzięcia zabezpieczamy
te środki.  

Skarbnik- nasza dotacja to 50%, może to być mniej niż 100.000 zł

E.Dmitruk-  gdyby  była  taka  sytuacja,  że  zostają  nam pieniądze  w  tej  pozycji  to  będzie  temat  na  co
przeznaczamy te pieniądze

Z.Bazańska- odkąd dokąd będzie ta przebudowa?

E.Dmitruk-  od  ul.  Dehnelów-  2  punkt  przesiadkowy  czyli  Dehnelów-  Katowicka,  przy  realizacji  ATRów
zakładamy, że będziemy je realizować etapowo, czyli zaczniemy od 1 punktu przesiadkowego a jest to rondo
ul.  Szpitalna  i  ul.  Kombatantów  i  pętla  tramwajowa,  drugi  punkt  przesiadkowy  to  skrzyżowanie  to  ul.
Dehnelów i  ul.  Katowicka,  pierwsza  wersja  była,  że  to  było  rondo w tej  chwili  jest  to  takie  wydłużone
łezkowate  skrzyżowanie  i  jadąc  od  strony  Katowic  w  kierunku  centrum będzie  po  lewej  stronie  stacja
dotująca, miejsca parkingowe w  związku z tym powiat chce aby te prace, które są niezbędne drogowe
wykonać zanim my wejdziemy z naszym projektem i po pierwsze zaoszczędzili sobie kosztów bo jak będzie
to  rozkopane  to  można  to  zrobić  nie  płacąc  2  razy  za  tą  samą  usługę  a  jednocześnie  tam  będzie
przebudowa sieci kanalizacyjnej i  powiat musi to uwzględnić więc tam gdzie uda się to zrobić wcześniej
żebyśmy się nie dublowali to zostanie to zrobione.

Z.Bazańska- tylko ta ulica jest brana pod uwagę pod względem kanalizacji?

E.Dmitruk- kanalizacja tak to jest po naszej stronie, to co dotyczy naszego odcinka zakładamy, że wszystkie
te prace zostaną rozłożone sukcesywnie, żeby nie wchodzić sobie w drogę i żeby zrobić wszystko co jest
niezbędne.

Z.Bazańska- a dalej za rondem?

E.Dmitruk-  ale  w  stronę  Katowic?to  jest  problem  będziemy  myśleć  później,  trzeba  będzie  znaleźć
rozwiązanie, jak zaczniemy realizować tą inwestycje to nie zostawimy w środku. Tam jest jeszcze znacząca
różnica poziomów i pokonanie tego problemu będzie największym wyzwaniem.

Z.Bazańska- czy ul. 1 maja będzie robiona?

E.Dmitruk- ul. 1 Maja  to jest ten odcinek, gdzie mieliśmy zabukowane środki w kwocie 35.000 zł i dla nas
połowa czyli 17.500 zł i to miał być odcinek  przed biblioteką i  było to już robione

Ł.Wesołowski- czyli reasumując miał być zrobiony odcinek od ul. Dehnelów do skrzyżowania tak?



E.Dmitruk- nie nie, odcinek od zjazdu z ul. Dehnelów na ul. Katowicką z 200 m, i przede wszystkim to co
należy do sieci  wodociągowo- kanalizacyjnej to co należy do powiatu

B.Strzelecka-  czyli  tak  jak  Nowopogońska  będzie  nie  do  końca  zrobiona  bo  w  ul.  Nowopogońskiej
partycypowaliśmy w kosztach i ona cała nie została zrobiona

E.Dmitruk- Nowopogońska była zrobiona od ronda do Orzeszkowej, ale dlatego, że w pierwszej wersji miała
to  być  inwestycja  wykonywana wspólnie  z   Sosnowcem.  Sosnowiec się  wycofał  z  tego projektu,  zaraz
będziemy mieli  powtórkę  ponieważ Sosnowiec  będzie  robił  Nowopogońską.  Kiedy  robiliśmy tą  ulicę  jak
państwo pamiętacie  do ul.  Orzeszkowej  miało  być rondo, zrobiliśmy chodnik  ale  on ni  jest  dokończony
ponieważ tam jest granica z Sosnowcem. W tym roku Sosnowiec złożył nam deklaracje, że będzie to robił,
ale czy znajdą pieniądze to się okaże, podobno mają 140 takich niedokończonych inwestycji.

B.Strzelecka- gmina ma swoje zadania, powiat ma swoje zadania, wiadomo, że drogi powiatowe to jest
zadanie powiatu i  powiat się ciągle zwraca do nas o pomoc i gmina pomaga, wiem, że tam nam szpital
gmina tez przeznaczyła pieniądze. Ciesze się, że nie byłam przy zatwierdzeniu tego budżetu, powiat nas nie
rozumie. 2 lata temu Rada Seniorów zwróciła się do powiatu o oddział geriatryczny w szpitalu w Czeladzi,
najpierw była  odpowiedź pozytywna,  później  negatywna i  znowu negatywna.  Rok temu Rada Seniorów
zwróciła się  o wytworzenie punktu zastrzykowego co uważaliśmy, że to jest właściwie drobna sprawa w
porównaniu z oddziałem geriatrycznym to jest  sprawa duża bo nie ma geriatrów, pomieszczenia,  my to
rozumiemy dlatego ta sprawa ciągnie się już 2 lata, natomiast jeśli chodzi o punkt zastrzykowy to wydawało
nam się seniorom, ze jest to błaha sprawa bo wystarczy na pół etatu zatrudnić  pielęgniarkę przy szpitalu ,
że Ci którzy maja leczenie zastrzykami w sobotę i niedziele muszą jechać do Będzina. W 30.000 mieście nie
mamy takiego punktu, żeby zastrzyk wziąć w sobotę i niedziele.  Dla zasady się wstrzymam od głosowania
nad tym projektem uchwały.

M.Pawlik- sami wiemy jak powiat działa

E.Dmitruk- mogę pani przytaknąć, że punkt zastrzykowy to jest drobiazg i powinien się znaleźć w naszym
mieście

B.Strzelecka- mam prośbę, aby w Echu Czeladzi pojawiła się taka mapka, które drogi są powiatowe, a które
gminne

E.Dmitruk- na naszej stronie pojawi się wykaz dróg- dróg powiatowych, które są w zarządzie Powiatowych
dróg oraz dróg powiatowych w zarządzie powiatu i dróg gminnych, gdzie będzie kontakt do godziny 15 do
Mzgk i po godzinie 15 do straży miejskiej, również znajda się drogi prywatne 

Ł.Wesołowski- czy wiemy jaki jest koszt inwestycji?

E.Dmitruk- nie wiemy bo jest to jest projekt na razie. 

M.Pawlik- przystępujemy do głosowania Projektu nr 4 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Będzińskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej 4700S- ul. Katowicka w Czeladzi”
Głosowanie:
za-6
przeciw-0
wstrz-1
ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:7



Projekt zaopiniowano pozytywnie

M.Pawlik- przechodzimy do punkt 2 czyli temat Realizacja dochodów ze sprzedaży mienia gminy w 2018 .
Pytanie  do  pani  naczelnik  punkt  17  w  materiałach-  ulica  Robotnicza?  Kupującym była  firma  na  tereny
mieszkaniowe, co to była za firma?

A.Młodecka- firma Muropol, oni wygrali przetarg.

M.Pawlik- czy państwo macie pytania?Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka               Monika Pawlik

Data napisania protokołu :.31.01.2019

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........


